
 

Strana 1 z 1 
 

Autoklub České republiky, Opletalova 29, 110 00, Praha 1 // www. autoklub.cz 

 

Prezident Autoklubu ČR 

 

V Praze 30. dubna 2021 

Vážení přátelé motorismu, milí autoklubáci, 

podle denních statistik se jeví, že poslední vlna pandemie koronaviru ustupuje. 

S uvolňujícími se opatřeními se snad v dohledné době dočkáme co nejvíce zpřístupněné sezóny 

motoristického sportu i veteránských akcí a karavanistických srazů. Jednáme o podmínkách 

pořádání s Národní sportovní agenturou a Ministerstvem zdravotnictví ČR, už jsme získali povolení 

k pořádání podniků mistrovství republiky v rally, rallysprintu, závodech automobilů do vrchu a 

ploché dráhy. Již jsme podali žádost o povolení ve formě výjimky ze současných mimořádných 

opatření pro domácí šampionát v dalších disciplínách. Zatím se mohou konat bez účasti diváků. 

Věříme, že časem, s dalším ústupem epidemie, se nám podaří zmírnit nynější dosti přísné 

podmínky, které nám pro konání podniků hygienici uložili. 

Doufejme, že se zlepšením ukazatelů nákazy dojde s plánovaným zaváděním balíčků pro 

návrat zpět do normálního života k umožnění sledovat závody na vlastní oči.  My jsme na účast 

diváků měli připravené manuály již v loňském roce, rozdělení do sektorů tak můžeme se 

zkušenostmi aplikovat i letos.  

 A teď pecka, kterou už jste možná zaznamenali v médiích. Včera jsme oznámili konání 

mistrovství světa superbiků v České republice, závodní víkend se koná 6. – 8. srpna 2021 a pojede 

se na Autodromu Most. Už loni v prosinci mi po kongresu FIM došlo, že promotéři světových 

šampionátů mají v covidovém roce nouzi o schopné pořadatele, a že to je příležitost, kterou 

musíme využít, protože už se – naštěstí! – jak věřím, nebude opakovat. To se potvrdilo a šampionát 

WSBK nemusí být v tomto ohledu poslední. Za Autoklub České republiky, držitele národní autority 

pro motocyklový sport, jsem velmi potěšen, že naši fanoušci uvidí na domácí trati opět podnik 

silničních motocyklů na světové úrovni.  

Právě tento náš úspěch ukazuje, jak důležité je mít zastoupení ve vedení mezinárodních 

federací. Jsem tak velmi rád, že jsem k tomu mohl z pozice člena Boardu Mezinárodní motocyklové 

federace FIM přispět. Chci poděkovat Matěji Smržovi, členu silničářské komise FIM a předsedovi 

naší komise za skvělou práci. A chci poděkovat mosteckým pořadatelům za odvahu do toho jít i 

v současné nejisté době. Je důležité být ve správný čas na správném místě. Ač je to překvapivé, 

tak doba koronavirová přináší nejen omezení a zklamání, ale také otvírá příležitosti. Těm, kteří se 

nebojí do toho šlápnout. Tak se do kalendáře mistrovství světa superbiků místo odloženého 

australského závodu dostala WorldSBK Czech Round, a smlouva s promotérem byla podepsána na 

příštích pět let!   

 Přeji vám krásný květen a hlavně zdraví 

Se srdečným pozdravem 

Jan Šťovíček 

prezident Autoklubu ČR 


